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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 28 februarie 2019, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.385 din 22 februarie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 28 februarie 2019, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Nichita Tereza 

5. Muscalu Ionel 

6. Ilie Clement 

7. Săndulescu Petronela Marinela 

8. Dragomir Ion 

9. Pălăngeanu Dunia 

10. Sîrbu Adelina Veronica 

11. Matei Mihai 

12. Oprişan Gigi 

13. Ţigănilă George 

14. Pick  Ladislau 

15. Ciulacu Mirela 

16. Vladu Alexandru 

17. Cioacă Ionuţ 

18. Ionescu Liviu-Ovidiu 

19. Gâdea Gheorghe 

20. Meclea Alina 

21. Anghelescu Adrian Valentin 
 

 

 

 
 

Preşedinte de şedinţă este doamna Ciocîltan Falan Corina Ionela, aleasă prin 

H.C.L. nr.516 din 28 noiembrie 2018. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Bună ziua, doamnelor și 

domnilor! Începem ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi toți consilierii locali. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Mulțumesc! Înainte de a intra în 

ordinea de zi, supun la vot procesul verbal din data de 31 ianuarie 2019. Cine este pentru? 

21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 11 februarie 2019. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 13 februarie 2019. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 18 februarie 2019. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Trecem la votarea ordinii de zi ce cuprinde 19 de puncte. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, vă rog să introduceți un punct 

suplimentar privind aprobarea completării Anexei 1A la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu nr.42 din 18 februarie 2019. Este vorba despre o modificare la taxa 

de habitat. Codul Fiscal obligă încasarea oricăror taxe pe lună întreagă. Avem taxa de 

gunoi care a început în data de 15 februarie. Conform Codului Fiscal trebuia să încasăm 

pe toată luna februarie, asta înseamnă că persoanele trebuiau să plătească de două ori o 

jumătate de lună. Am găsit o formă în care reducem la jumătate din luna februarie, tocmai 

ca să poată să încasăm axact cât se practică acest serviciu și cetățenul să nu fie păgubit cu 

o jumătate de lună. Este o corelare între Codul Fiscal și o situație reală pe care o avem de 

a nu folosi o lună întreagă. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Trecem la votarea ordinii de zi 

plus punctul suplimentar. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Centrului Cultural Local „ION VINEA” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea componenței nominale a 

Comisiei de avizare a cererilor de organizare a adunărilor publice la nivelul 

Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unor terenuri situate în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință 

gratuită a unui teren situat în  Municipiul  Giurgiu, către Episcopia Giurgiului - 

Parohia „Sfântul Haralambie” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 
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Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unui spațiu situat în Municipiul Giurgiu către Direcția Sanitară Veterinară și 

Pentru Siguranța Alimentelor Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării dreptului de 

proprietate privată asupra unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 

și trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

aparţinând domeniului privat al municipiului Giurgiu și trecerii din domeniul 

privat în domeniul public al Municipiului Giurgiu a unuia din loturi 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 



 5 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în vederea 

întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului de sarcini, 

documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de evaluare 

pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie 

publică a imobilului – PT53, situat în strada Tineretului, FN 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La PT53 suprafața e de 300 și ceva de metri și 

se scot doar 216 la concesionare. 

Domnul director Trăistaru Cristian: Restul  este folosit pentru alimentarea cu 

energie termică. Este despărțit, funcționează partea cu energie termică. În urma 

modernizării acest spațiu a rămas liber. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului de 

sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 

licitaţie publică a terenului situat în Bulevardul Mihai Viteazu, FN 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 1.000 de metri pe Mihai Viteazu fără număr! 

Nu l-am localizat, nu avem la documentație nici măcar o cerere ca să știm ce se vrea să se 

facă acolo, ca să avem și noi o idee. Din toată documentația nu rezultă unde este, ce vrem 

să facem acolo. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Este, avem un plan de situație, există un plan de 

situație. Este un teren lângă calea ferată, nu avem nici o cerere în acest moment. Se va 

scoate la concesiune fără să fie cererea cuiva, pentru prestări servicii. Îl scoatem, cine 

dorește să vină, este exact în spate la Supeco, în laterala Supeco. Au fost niște discuții în 

urmă cu un an sau doi. S-a dorit să se facă o autogară, nu aveau aviz de la C.F.R.. S-a 

dorit să facă nu știu ce, nu aveau nu știu ce. Nici noi aveam toate în regulă, în acest 

moment avem cadastru și vom trece să, la concesiune să venim cu aviz de la C.F.R.. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Tot ce a fost scos până acum la concesionare a 

fost în urma unei cereri. Asta era și ideea, în urma cererii să-i dăm răspuns. La ce dăm 

răspuns acum dacă nu avem nici o cerere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cererea Primăriei de a face lucrul acesta. Nu 

trebuie să avem o cerere ca să mergem să spunem sau să vină cineva să spună că l-am 

scos pentru ” x” care nu are nu știu ce. Vom stabili criteriile în caietul de sarcini când veți 

vota ulterior. În caietul de sarcini se vor stabili criteriile și tot, doar pentru prestări 

servicii. Deci nu e nici o, era o lucrare terminată, lucrată și nepusă în practică. Am făcut 

cadastru, am făcut tot ce trebuia. În acest moment, tot ce s-a făcut lucrări cadastrale, 

lucrări în vederea, fie de închiriere, concesionare s-au oprit, le scoatem pentru că trebuie 

să justificăm acele cheltuieli pe care le-am făcut cu cadastru și cu tot ce trebuie. Cine 

vine, să vină! Aviz amatorilor! V-am spus: este în laterala Supeco, în spatele la 

benzinăria aceea de pe Cărămidarii Vechi. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: În continuare la spălătoria existentă. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea declarării unei locuinţe libere 

aflată în fondul de locuinţe sociale al Municipiului Giurgiu drept locuinţă de 

necesitate şi repartizarea acesteia 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate, 

raportului de evaluare, caietului de sarcini, documentației de atribuire și 

instrucțiunile, precum și criteriile de evaluare pentru organizarea şi 

desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului situat 

în strada Unirii, FN 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin licitație publică a 

terenului situat în Municipiul Giurgiu, strada Puișor, FN 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abținere (domnul Matei Mihai). 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii unor obiective de 

investiții în inventarul domeniului public al Municipiul Giurgiu însușit prin 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999, cu 

modificările şi completările ulterioare 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 

tehnico-economici pentru „Modernizare Ansamblu străzi situate în Zona 1 a 

Municipiului Giurgiu și a finanțării din Bugetul local a categoriilor de lucrări ce 

revin Municipiului Giurgiu, pentru Programul Național de Dezvoltare Locală 

2016-2020” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului „Actualizarea 

strategiei locale de alimentare cu energie termică a Municipiului Giurgiu” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei 4 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.26/31.01.2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii indicatorilor de 

performanță financiari și nefinanciari pentru Consiliul de Administrație al 

Societății Comerciale Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A., pentru anul 2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului de 

sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 

licitaţie publică a terenului, situat în Aleea Plantelor, FN 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt aproape 10 mii de metri, ce avem de gând 

să facem acolo? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de terenul unde își desfășoară 

activitatea SCAEP în acest moment, pe canal. Terenul a fost al APDF-ului, a fost câștigat 

în instanță de către municipalitate. Au făcut toate formele ca să blocheze intabularea 

acestui teren. După trei ani... De când am câștigat? Mai mult! Din 2013 am câștigat 

terenul și abia în 2018, la sfârșit, am reușit să intabulăm acest teren. În tot acest timp, 

Primăria nu a încasat nici o redevență de pe acel teren. Cinci ani de zile, pentru că am tot 

fost în fază procesuală, blocaj la OCPI. În acest moment, acel teren se va scoate la 

concesiune prin licitație publică. Deci, nu doar SCAEP sau, oricine poate să vină la  

această licitație și s-a păstrat profilul zonei conform PUG-ului. Adică, prestări servicii, 
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trasport naval și tot ce mai era. Deci, se va scoate la concesiune cu obiectul, fără să existe 

o cerere a cuiva. Pe același principiu, e terenul municipalității și îl scoatem la concesiune. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Anexei 1A la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.42 din 18 februarie 

2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Două lucruri aș vrea să întreb aici. Unu: este 

vorba de luna februarie pentru care oamenii au plătit deja și m-au întrebat... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se compensează cu luna următoare. Deci, nu 

rămân în pierdere. Asta vroiam să spun și eu. Am stabilit jumătate de lună, iar dacă au 

plătit o lună întreagă, înseamnă că au plătit jumătate din martie. Asta l-am întrebat și eu 

pe domnul director, să nu vorbesc vorbe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Și al doilea lucru, ieri sau alaltăieri, 

reprezentanții firmei au mers la o firmă privată din Giurgiu și le-au spus că trebuie să facă 

un abonament, iar prețul este de 1.200 de lei pe lună. Deci, abonament la o firmă privată! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Poate s-au exprimat greșit! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, nu s-au exprimat greșit pentru că din 

discuțiile pe care le-au avut, au zis că indiferent de cantitatea de deșeuri pe care le-au 

avut, atât trebuie să... Au zis că dacă nu au gunoi în unele zile, atât trebuie să plătească. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Același lucru îl știu, m-au sunat și pe mine, e vorba 

de ”Luci și Iuli” dacă vorbim de aceeași firmă. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu, nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: ”Luci și Iuli” m-au sunat pe mine că-s obligați să 

încheie pe o cantitate mai mare și am zis, conform legii, s-a trecut de la faza poluatorul 

plătește, următoarea fază plătești cât produci gunoi. Drept urmare, am spus să facă și sunt 

obligați, noi vom merge iarăși la firma respectivă, cei de la Direcția de Servicii Publice, 

să discute și o echivalență până la urmă la kilogram. Este greu să cântărești, să ai cântarul 

să pui containerul și să vezi are, dar acea firmă, toți vor merge pe tonă pentru că așa avem 

și hotărârea de Consiliu. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Am vorbit de firma Florirolf, este o firmă de 

service auto. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înseamnă că a fost practică la toate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 30-40 de lei plăteau în fiecare lună, acum 

deja... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Vor plăti, toți agenții economici vor plăti la 

greutate, la tonă. Acum când vin și aduc gunoiul, acea pubelă are o anumită cantitate, are 

un volum, e la metru cub la tonă. Are 120 de litri sau 240. Îți dai seama are 30-40, le-am 

spus tot timpul să semneze că au predat 70 de kg, au predat 90 kg sau au predat 15 kg. 

Același lucru, pentru că ei, deja e un abuz, dacă lucrul acesta va merge în continuare vom 

schimba un pic regula, vom lua noi la Primărie obligația lor și nu mai fac dumnealor, face 

Primăria contract cu ei prin DITL și... 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, acel contract 

prevede o sumă minimală de 102 lei plus TVA și asta reprezintă o tonă pe lună. Sunt 

anumiți agenți economici care furnizează pentru salubritate mult mai puțin. Înainte, pe 

timpul Girexim-ului era calculat pe suprafața acelui agent economic și plătea undeva la 

30 de lei plus TVA. Acum, o creștere de trei ori mai mult trebuie să aibă la bază niște 

principii și niște criterii. Aș ruga departamentul juridic să se ocupe și să modificăm 

practic contractul cu prestatorul de servicii, Rosal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, contractul nu are cum să, pentru că 

a fost licitație și a fost aprobat în Consiliu și nu putem să venim acum. A fost parte la 

licitație, parte componentă din caietul de sarcini și nu putem să venim acum, trebuie să 

reluăm licitația. Ce putem urmări, și prețul nu este 102 lei, este 292 .... 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu cel cadru per tonă, cel 

contractual cu agentul economic! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fiecare stabilește cam atât și face, dar noi am 

aprobat în Consiliu 292,53 lei/tonă. Asta înseamnă că fiecare agent economic stabilește 

cam cât, vom vedea cum se va derula acest proiect. Dacă vedem că nu merge și nu 

funcționează și apar disensiuni, vom lua la Primărie și vom plăti pentru toată cantitatea și 

noi încasăm de la populație... 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Agenții economici nu au nimic 

împotriva faptului de a li se cântări gunoiul și a plăti efectiv cât produc. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vă cred. Acuma, dați-mi voie să am și o altă 

părere. Sunt ”n” agenți economici care duc la containerul de la bloc.... 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sunt de acord! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și nu plătesc nimic sau plătesc 10 lei. Să nu-mi 

spună cineva că o unitate de alimentație publică produce doar de 30 de lei gunoi! Haideți 

să fim corecți! Când tona costă 292 , dumnealui plătește decât 100 de kilograme pe lună. 

Nu are cum! Acasă produci atât, nici nu ai cum. Haideți să fim corecți! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dar sunt și firme corecte care 

plătesc... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, și mi se pare normal! Este un principiu! O să 

încerc să vorbesc cu această firmă și să-și doteze mașina cu un cântar din acela și când 



 12 

merge la societăți, să cântărească. Știe clar cât are o pubelă, cântărește, o varsă și-i dă un 

bon... Acesta ar fi punctul de vedere al municipalității vis-a-vis de aceste situații. Că vor 

merge ca să facă economie de 10-20 de lei și vor arunca 70% la containerul populației și 

20 sau 30 vor plăti. Asta e treaba Poliției Locale de a-i identifica și să știți că avem forme 

de a-i indentifica. Adică, avem acele camere de laut vederi spion care se atașează, au 

baterie, au memorie internă, filmează 3-4 zile. Ai scos memoria și vezi cine a dus și unde 

a dus și amenzile sunt mult mai mari. Haideți să fim corecți, i-am spus și populației, să 

aruncăm doar ce producem gunoi, să aruncăm doar gunoi menajer, să nu aruncăm alte 

lucruri pentru că aceste lucruri costă și îl plătim ca un preț de gunoi și nu are sens. Deja 

GSL-ul, GSP-ul au preluat partea cealaltă de material lemnos. Fiecare, la țară, acum și-a 

mai tăiat pomii, și-a curățat curtea. Nu are sens să-l ducem ca și gunoi, să plătim gunoiul, 

îl ducem la tocat, îl ducem în curtea GSL-ului și nu plătim pentru el. 

Altă problemă și ne lovim de lucrurile acestea, e perioadă de primăvară și au 

început lucrările pe la blocuri. Își curăță, sparge apartamentul și duce totul acolo. Acea 

persoană când și-a luat autorizație de construcție sau de modernizare, a mers la ADPP și a 

plătit o taxă ca să i se dea și a făcut un contract. În acest moment, trebuie să ducă până la 

capăt această acțiune și să ducă la groapa de deșeuri inerte acele deșeuri. Am văzut, am 

mers și eu zilele trecute pe la toate containerele, pe la toate platformele, grămezi de saci 

plini cu material. Cine i-a pus în saci a fost băiat finuț, cu bună creștere, dar tot ce a luat 

în găleți le-a vărsat direct în container. Nu e normal! Sunt deșeuri inerte și pentru astea 

am plăti alți bani, acea persoană ar trebui să plătească. 

Domnule director, vă rog frumos să identificați aceste acțiuni unde sunt, prin 

metode specifice. Cine-și repară în blocul respectiv, cine-și face, că nu o să ia gunoiul să-

l ducă în pungi, îl duce aproape de bloc și îi puneți în vedere să le ia. Dacă nu, îi dăm 

amendă. 

Domnul director Ciobanu Lazăr: O altă problemă, la locurile de gunoi apar tot 

felul de saltele și canapele. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acelea, o să intrăm să anunțăm conform 

contractului, anunțăm ziua când le ridicăm și le ridicăm. 

Domnul consilier Matei Mihai: Domnule primar, mai e problema taxei de habitat 

pentru persoane juridice. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Astea sunt! 

Domnul consilier Matei Mihai: Nu! Persoane fizice, mă scuzați! La 100 de lei per 

persoană... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cum ați ajuns la 100 de lei? 

Domnul consilier Matei Mihai: 10, nu 100 de lei! O să ajungem să plătim mai mult 

taxa de habitat la o casă de exemplu cu patru persoane, o să ajungă să plătescă mai mult 

taxa de habitat, o să fie mai mare decât impozitul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mi-ați dat o idee ca să încercăm să mărim 

impozitul? 

Domnul consilier Matei Mihai: Nu! Să micșorăm taxa! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Știți ce se întâmplă? Să știți că în toate țările 

civilizate, taxa cu gunoiul este o taxă foarte mare. Nu iau exemplu, că nu mi-a plăcut 
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niciodată Bruxelles-ul cu acei saci lăsați la poartă, în fiecare zi grămezi de saci. Ei au ziua 

când lasă plasticul, dar își cumpără fiecare sacul, nu găsești pubele. Fiecare își cumpără 

saci. Am discutat cu persoanele de acolo și au zis că sunt obligați să-și cumpere saci. Fără 

saci, nu ai gunoi, nu ai unde să duci gunoiul și fiecare vine, ajunge acolo și ia gunoiul. 

Dar să știți că, gunoiul devine o afacere pentru cel care-l prelucrează și devine o 

cheltuială pentru cel care-l produce. Asta este o realitate cu care trebuie să ne obișnuim. 

Trebuie să plătim 30 de lei o taxă pentru faptul că nu facem cât ar trebui, reducerea de 

gunoi și reciclat. De la anul sunt 50, asta înseamnă o creștere a prețului. Am avut 10 ani, 

11 ani, 12 ani de zile ca să ne aliniem legislației europene, mai au rămas doi. Și în ăia doi, 

facem ce nu am făcut în 11 ani! 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada martie – mai 2019 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Propun ca președinte de ședință pentru această 

perioadă, pe domnul consilier Pick Ladislau.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot propunerea. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Diverse: 

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilier, aș vrea să vă fac, să vă adresez 

o invitație: Primăria Municipiului Giurgiu implementează Proiectul Servicii transparente 

către cetățeni, administrație locală performantă, finanțat prin Programul Operațional 

Capacitatea Administrativă 2014-2020, sprijinirea autorităților și instituțiilor publice 

locale din regiunile mai puțin dezvoltate, să introducă managementul calității în 

concordanță cu planul de acțiuni prin implementare avizată a managementului calității. 

Implementarea proiectului a început prin semnarea contractului de finanțare în 

28.08.2018. Este vorba de un proiect de 100.000 de euro. Au fost, parte din personalul 

Primăriei la cursuri de instruire, au realizat aceste cursuri. Grupul țintă îl reprezintă în 

acest moment următoarele 24 de persoane, 21 de consilieri locali, primar, secretarul UAT 

și administratorul public. Și în Primărie cine mai rămâne? Este în weekend. Astfel, în 

cadrul proiectului se va organiza o nouă sesiune de formare profesională care include pe 

lângă traningul respectiv, cazare, masă și transport pentru toate persoanele. Conform 

calendarului proiectului, sesiunea de formare profesională se va desfășura în perioada 9-

13 mai 2019. 

Am căutat tot felul de locații unde să permită și efectuarea de cursuri, să aibă și 

sală de conferință, să fie ieftin pentru că proiectul e făcut pe niște costuri de prin 2016 și 

nu mai corespund realității. Să fie și liber, să nu avem nunți pentru că este în weekend, ca 

toată lumea să fie liberă. Și drept urmare, cred eu, că ultima variantă găsită de locație este 

la Sinaia la Cristal-Stadion. Mai ieftin, că trebuie să intre cazare, masă și transport. 
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Domnul consilier Muscalu Ionel: Am avut o întâlnire la care a fost invitată mai 

multă lume, sărbătorirea a 163 de ani de la eliberarea romilor. S-a discutat, probabil că ați 

auzit deja, sunt mai multe probleme legate de situația străzii 1 decembrie 1918, cartierul 

cunosc de noi ca Rudari și cunoscut de toți românii ca poarta de intrare și ieșire din 

România. Și aș vrea să întreb: ce proiecte sunt pentru modernizarea sau aducerea la 

normalitate a acelui cartier pentru că oamenii reclamă lipsa trotuarelor, pericolul constant 

al accidentelor de circulație și totodată dorința locuitorilor acestui cartier, prelungirea 

traseului microbuzelor cu încă două stații. 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Am luat și eu la cunoștință, am purtat o discuție și 

cu reprezentanții asociațiilor de romi. Ieri, alaltăieri, am discutat cu reprezentanta acelei 

asociații care a prezentat la Giurgiu programul tip piese de teatru inspirate din viața 

localității. I-am explicat că cel puțin de când sunt primar, am fost o persoană de dialog în 

ceea ce privește situația romilor și a copiilor acestora. Avem proiecte: și copii romi vor la 

școală, școală după școală, after school, pentru aceștia. Avem proiecte cu grupul de 

acțiune locală, cred că 7 milioane de euro, din care 3 milioane de euro se duc către 

realizarea acelei Case a Tineretului, dar cu destinație foarte mult pe zona defavorizată din 

acel cartier și din cartierele învecinate. Apoi, tot pe acest lucru, Grădinița 9, la Școala nr. 

6 se vor face investiții. Plus foarte mulți bani, pentru că discutăm de acțiune locală pentru 

pregătire, pentru susținere after school, trei ani de zile vor beneficia de aceste facilități 

prin proiecte europene. Tot prin acest proiect, se vor realiza trotuare până în capătul la 1 

Decembrie1918.  

          Și acum aș vrea să vă spun de ce nu finalizăm acea stradă. Totdeauna am așteptat 

cu tirurile, ele nu aveau ce să caute pe acolo, trebuiau să treacă prin vamă, s-a luat vama 

și s-a făcut șoseaua de centură, tirurile au fost pe la Oinacu. Ne-am trezit în 2013 că 

trebuie să le mutăm prin Giurgiu. Toate problemele sunt create de aceste tiruri cu 

staționarea lor în municipiu. Nu sunt defavorizați numai dumnealor acolo!  

         Pe partea cealaltă de autobuz, pentru că Ghizdarului nu are până la capăt, 

Alexandriei nu are până la capăt, Bălănoaiei are foarte rar până la capăt, doar în anumite 

perioade. De aceea vă spun, nu mai spun cartierul Obor cu Pictor Grigorescu, cu Pictor 

Andreescu, Linia Videle, nu au acces. Adică, atât ne poate permite în acest moment 

configurația străzilor și așa am scos la licitație traseele mijloacelor de transport ca să 

rezolvăm lucrul acesta. Ce se poate realiza, zic eu, până la sfârșitul anului următor, să 

sperăm trotuarele le vom face. Nu le fac în campanie, nu le fac, așa este proiectul și așa 

trebuie să le facem. 

          Am discutat cu acea persoană, a încercat să-mi explice că am ceva cu populația de 

etnie romă și am spus că nu cred că fostul primar a făcut atât de multe investiții pentru 

romi, cât am făcut eu în aproape două mandate, și că acolo e o intervenție în perioada 

alegerilor, acolo aveau o bunăstare câteva zile și după aia, patru ani nu mai primeau 

nimic. Drept urmare, dacă dorește și are vreo nelămurire sau dacă nu a fost mulțumită de 

răspunsul pe care i l-am dat, să vină la Giurgiu, purtăm o discuție și din ce am vorbit cu 

domnul Grigore, săptămâna următoare ne vom întâlni la Giurgiu. 

          Domnul consilier Țigănilă George: Aș dori să vă rog și eu ceva referitor la 

periferia municipiului Giurgiu. 
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          Domnul primar Barbu Nicolae: Care zonă? 

          Domnul consilier Țigănilă George: Unde și locuiesc! 

          Domnul primar Barbu Nicolae:  Dumneavoastră locuiți în zona mai bună! 

          Domnul consilier Țigănilă George: Miron Costin, nu poți circula cu mașina, Pictor 

Grigorescu, porțiunea de la ANL-uri către Videle. 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă ați văzut, am început lucrarea privind 

canalizarea pluvială pe șoseaua Bălănoaiei, Păstorului, Pictor Grigorescu, Dâmboviței. 

Acolo va merge, așa că urmează. 

          Domnul consilier Țigănilă George: Dar o volă puteți trimite ca să putem circula! 

Să îndrepte!  

          Domnul primar Barbu Nicolae: De la ADPP  e cineva? 

          Domnul consilier Țigănilă George: Nu a venit nici o mașină! 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Ziceți-mi strada! 

          Domnul consilier Țigănilă George: Pe Pictor Grigorescu, la ANL-uri, Videle, 

Vidra, nu se poate circula. Sunt niște gropi care... 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Pe Linia Videle a fost? 

          Domnul consilier Țigănilă George: Nu! 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Înseamnă că urmează! Ei au fost în străzile de 

pământ și piatră. 

          Domnul consilier Țigănilă George: Să ne aibe în vedere și pe noi! 

          Domnul primar Barbu Nicolae:  Prin Ramadan, au fost și în zona Prieteniei-Rudari. 

         Domnul consilier Țigănilă George: Plătim taxe și impozite la fel ca ceilalți. 

         Domnul consilier Muscalu Ionel: Referitor la cei care plătesc taxe și impozite în 

întreg orașul, aș mai avea, nu o întrebare, ci legat de ceea ce vedem în fiecare zi. 

Comunitatea a plătit, a făcut asfalt, pe urmă au venit cei da la gaze și de la apă sau de la 

alte servicii, au săpat, au făcut un șanț acolo, l-au astupat cum au știut, s-a lăsat. Pentru că 

nu e vorba Primărie, ci de cel care și-a făcut lucrarea acolo și vreau să spun Primăriei sau 

serviciilor publice să urmărească lucrurile astea și să anunțe mai departe, pentru că m-am 

săturat de câte ori, înainte vă înjuram pe dvs., acum înjur pe alții și vreau să nu mai fie 

gropi. Se apropie postul Paștelui și aș vrea să mă port altfel, mai creștinește. 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Da! E o realitate pe care o rezolvăm, avem un 

regulament, trebuie să vină să-și verifice timp de doi ani cât e garanția. Bineînțeles că nu 

se face, ne trezim că nu tasează în timpul lucrării așa cum trebuie. Face ca pe mormânt 

pământul, mai se bate, mai pune puțină piatră, a turnat repede un asfalt și s-a lăsat și iar se 

face groapă. Și culmea este că toate sunt în doi ani de zile, cât au termen de garanție 

aceste lucrări! Doi ani de zile trec repede, noi am luat decizia ca la toate lucrările de acum 

încolo să avem cinci ani garanție ca să știe și să facă toate lucrările de reparații pe 

cheltuiala lui și ajungem ca după doi ani de zile să reparăm iarăși noi, Primăria, că nu mai 

are cine. Ce pot să vă spun e că după finalizarea acestui proiect, TNT-ul, proiectul cu 

asfaltatea, șoseaua București, 1 Decembrie, Prieteniei și Mihai Viteazu de la Spital și 

până la Steaua Dunării, după asfaltarea care se va face pe Negru Vodă, Cărămidarii Vechi 

și prelungirea Daciei, după asfaltările care se vor face pe unde circulă mijloacele de 

transport, să nu mai fim în situația, pentru că au fost cazuri, dar nu în acest mandat, când 
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am asfaltat și s-a tăiat. Am reușit în toată această perioadă să întârziem lucrările de 

asfaltare, tocmai ca să venim cu toate utilitățile. Nu am dat aviz cât am dat șoseaua în 

garanție și gândiți-vă că o șosea care începe și o asfaltează astăzi la termen, lucrarea peste 

un an jumătate intră în garanție toată strada după semnarea, după aproape un an jumătate-

doi ani, plus încă cinci, șapte ani. Șapte ani nu a venit nimeni să taie, am spus: îmi pare 

rău, nu ai făcut, asta este! Drept urmare, tot ce s-a făcut în acești șapte ani, s-a asfaltat, nu 

s-a dat aviz să taie drumul. Că a fost o spărtură, că a fost ceva, asta este! Dar, în general 

regulamentul, și schimbăm și conductele acolo unde sunt vechi. Se pot întâmpla multe 

lucruri. Ați văzut și Mihai Viteazu colț cu șoseaua București, dacă îl aveam pe Mihai 

Viteazu în mijlocul străzii, ce făceam? Unde îl așezam? Pentru că acolo s-a făcut toată 

acea lucrare pe nodul de canalizare menajeră a orașului. Cel mai mare nod, nord-est, sud-

vest. Nu s-a gândit nimeni că mai umblăm și dedesupt. Alte întrebări? 

          Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Doamna secretar mai are ceva să 

ne spună. 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Este o obligație transmisă de la Agenția Națională 

de Integritate. Este o prostie, am spus-o și o spun! O lege care nu este bine armonizată. 

Văd foarte multe cazuri în toată țara. S-a încercat această lege prost făcută și 

interpretabilă, să fie reglementată. S-a reglementat în urmă cu doi-trei ani, chiar patru ani, 

dacă nu mă înșel, a fost contestată de prezident și o luăm de la capăt. Este un raport de 

evaluare pe două cazuri: unul, că sigur era și Liviu Popazu tot pe aceeași chestie, și 

domnul Vladu, pe neștiință, pe interpretarea legii prost făcută. Nu ai voie să fii viceprimar 

și membru în Consiliu de Administrație. Nu ai voie să fii consilier viceprimar pentru că 

legea când s-a schimbat în 2006, s-a schimbat pe o chestie, adică din 2008 puteai să fi 

viceprimar din rândul consilierilor, consilierul era și viceprimar. Consilierul care 

îndeplinește și acel drept de a fi membru în Consiliile de Administrație ale școlilor, că 

aicea vorbim și o interpretare eronată, foarte mulți din țară au fost în această situație și 

domnul Vladu a fost. Am înțeles că ați contestat? 

         Domnul consilier Vladu Alenxandru: Da. 

         Doamna secretar Băiceanu Liliana: Ne-au transmis doar spre informarea 

Consiliului Local. 

          Domnul primar Barbu Nicolae: Este o obligație de a informa Consiliul! Dar, v-am 

spus, și au fost multe legi prost făcute, interpretabile, care au dat naștere la tot felul de 

procese și situații urâte. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Declar închisă ședința și vă 

mulțumesc pentru participare! 
 

Şedinţa se încheie la ora 1445. 
 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

   Ciocîltan Falan Corina Ionela          SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                     Stanciu Violeta 
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